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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 1/2017      § 1 - 14 
 

Tid: Tisdagen den 31 januari 2017  kl. 17.30 – 17:54 

Plats: Drätseln, stadshuset 

 

Justerat : 2017-02-02 
 

 

Emilia Bjuggren Bo Sundin 

    

     

  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 

Ledamöter: 
Emilia Bjuggren (S) ordförande 

Bo Sundin (M) vice ordförande 

Joseph Zamani (S) 

Jenny Schöldin (S) 

Anders Lindell (MP) 

Mariana Moreira Duarte (MP) 

Sophia Granswed (M) 

Billy Östh (M) 

Daniele Fava (L) 

Mikael Valier (KD) 

Ersättare: 
Alexander Lindholm (S) 

Zekiye Güler Thompson (S) 
Johan Kovaniemi (S)   

Alexandra Sjölin Falk (MP) 

Daniel Gustafsson (MP)  

Mehdi Oguzsoy (V) tjänstgörande ersättare 

Birgitta Persson (M) 

Olof Peterson (M) 
Personalrepresentanter: 

Malin Appelqvist (Kommunal)  

Loa Bienen (Vision)  

Fredrik Månsson (SACO) 

Tjänstemän: 
Marina Högland förvaltningschef, Robert Sköld avdelningschef, Kersti Ruthström 

avdelningschef, Susanne Olsson enhetschef, Erik Odenlid nämndsekreterare och Lennart 

Öström administratör 

Arbetsmarknads och idrottsroteln 
Erik Da Silva borgarrådssekreterare 

Förhinder 
Mia Ternlund (V) 

Andreas Berglöf (M) 

Richard Bengtsson (L) 

Mathias Mellgren Helge (C)  
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Idrottsnämnden 

§ 14 

Information och övriga frågor                                        
 

A.  Skrivelse från Daniele Fava (L) , Bo Sundin m.fl. (M) Mikael Valier (KD) 

 

 

Beslut 
 
Idrottsnämnden beslöt att lämna skrivelsen till förvaltningen för beredning. 

 

2017-01-31 

 

 

Skrivelse Mälarhöjdens ridskola 

 

Mälarhöjdens ridskola huserar i Sätra ridanläggning. Anläggningen ägs av fastighetskontoret, 

som hyr ut till idrottsförvaltningen som i sin tur hyr ut till ridskolan.   

 

I fredags fattade fastighetskontoret beslutet att stänga de två ridhusen, med omedelbar verkan. 

Orsaken är att taken är livsfarliga, och riskerar att rasa ner över dem som rider.  

 

Hyresgästerna har upprepade gånger påpekat för idrottsförvaltningen att något är fel med 

takkonstruktionen. Redan 2013, när stallet var nybyggt,  felanmälde man taken i de två 

ridhusen, där ridlektionerna sker. Trots det har inga reparationer gjorts.   

 

När fastighetskontoret till sist kom ut till anläggningen var det alltså för sent, taket riskerade 

rasa in när som helst, och ridskolan fick med en kvarts varsel stänga all verksamhet. 

Reparationer av taket har nu inletts, men ridskolan vet i dagsläget inte när man kommer att 

kunna öppna igen.  

 

Resultatet av bristen på kommunikation mellan idrottsförvaltningen och fastighetskontoret är 

den här gången ”bara” en stängd ridskola. Konsekvenserna hade dock kunnat bli mycket 

allvarligare än så.  

 

Med anledning av ovanstående vill vi fråga förvaltningen 

 

- Hur kunde det i detta fall, trots att hyresgästen upprepade gånger felanmält taket, gå så 

lång tid innan det undersöktes? 

- Hur ser samarbetet mellan idrottsförvaltningen och fastighetskontoret ut för att 

händelser som denna inte ska ske?  

 

Daniele Fava (L) 

Bo Sundin m.fl. (M) 

Mikael Valier (KD) 

 
------------------------------------------------------ 

I Tjänsten Erik Odenlid 
 Nämndsekreterare 


